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Jeg stiller op til en plads i hovedbestyrelsen. Grunde til min opstilling er at 
jeg synes det er spændende arbejde og gerne vil bidrage til foreningens 
arbejde. 
 
Det, at kunne være med til at byde ind med hverdagens udfordringer på 
laboratorierne og være med til at præge Danske bioanalytikere, så 
medlemmerne får det bedste, har i stor grad min interesse.  
 
Jeg arbejder på Billeddiagnostisk afdeling, Klinisk fysiologisk og nuklearmedicinsk afsnit på Hillerød  
Hospital. Her er jeg valgt til AMiR og har haft posten igennem de sidste 7 år. 
 
Yderligere er jeg medlem af det lokale MED, samt suppleant i Virk MED. Disse to poster har jeg 
også haft de sidste 7 år. 
 
Derudover sidder jeg med i Danske bioanalytikere’s organisatoriske udvalg og har haft den post 
igennem de sidste to kongres perioder og sidst men ikke mindst har jeg været siddet med i 
regionsbestyrelsen, hovedstaden, siden 2012. 
  
Jeg er af natur en person som har godt humør, svært ved ikke at byde ind der, hvor jeg brænder 
for ting. 
 
Jeg mener bestemt, at jeg ved medlemskab af hovedbestyrelsen vil kunne bidrage med inputs og 
engagement. 
 
  
  
 


